



JABATAN PERIKANAN MALAYSIA
KEMENTERIAN PERTANIAN DAN INDUSTRI MAKANAN
KENYATAAN TAWARAN TENDER TERBUKA

Tawaran adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan dan pendaftarannya masih lagi berkuat kuasa **TIGA (3) bulan** dari tarikh iklan.

TENDER PERKHIDMATAN PEMASANGAN, MENGONFIGURASI, MENGUJI, MELATIH DAN MENTAULIAH SISTEM PENGURUSAN MAKLUMAT MAKMAL (LABORATORY INFORMATION MANAGEMENT SYSTEM - LIMS) BAGI KEGUNAAN MAKMAL DI PUSAT BIOSEKURITI PERIKANAN JABATAN PERIKANAN MALAYSIA

Rujukan Tender	Kod Bidang Pendaftaran Kementerian Kewangan	Tarikh Iklan tender	Tarikh Tutup Tender	Harga Dokumen
QT230000000006117	210101, 210103, dan 210104	17 Mac 2023 (Jumaat)	11 April 2023 (Selasa)	Percuma melalui ePerolehan

Peringatan:

1. Petender dikehendaki membaca dan memahami keseluruhan butiran dokumen tender sebelum mengemukakan tawaran.
2. Petender wajib memastikan dokumen tender yang dimuat turun daripada sistem ePerolehan adalah lengkap kesemua muka surat dan sekiranya terdapat maklumat lanjut yang diperlukan adalah menjadi tanggungjawab Petender untuk mendapat penjelasan daripada urusetia tender.
3. Cadangan teknikal dan cadangan kewangan yang lengkap hendaklah dikunci masuk (key-in) ke dalam sistem ePerolehan sebelum atau pada jam 12.00 tengah hari **11 April 2023**.
4. Cadangan Teknikal dan Cadangan Kewangan yang lengkap dihantar sebelum tarikh tutup oleh Petender yang mempunyai kod bidang di atas sahaja akan dinilai.
5. Keputusan tender adalah muktamad dan sebarang surat menyurat tidak akan dilayan.

Petender yang berminat adalah DIWAJIBKAN untuk hadir ke sesi taklimat yang akan diadakan seperti berikut:

PERIHAL	TARIKH/ MASA	LOKASI	PEGAWAI PENYELARAS
<p>Sesi Taklimat:</p> <p>TENDER PERKHIDMATAN PEMASANGAN, MENGONFIGURASI, MENGUJI, MELATIH DAN MENTAULIAH SISTEM PENGURUSAN MAKLUMAT MAKMAL (LABORATORY INFORMATION MANAGEMENT SYSTEM - LIMS) BAGI KEGUNAAN MAKMAL DI PUSAT BIOSEKURITI PERIKANAN JABATAN PERIKANAN MALAYSIA</p>	<p>21 Mac 2023 (Selasa) Jam 9:30 pagi</p>	<p>Atas talian: https://meet.google.com/xph-dfnm-prv</p>	<p>Pn. Nur Najmi Basyeer binti Abdul Karim (emel: najmibasyeer@dof.gov.my)</p> <p>Pn. Sharon Shammini a/p Adikalsamy (emel: sharon@dof.gov.my)</p>